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 PROTOKÓŁ Nr 17/1/2013 
z posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

odbytego w dniu 23.01.2013r. 
 

 
 
Obecność na posiedzeniu członków Komisji oraz zaproszonych gości wg list 
obecności stanowiących załączniki niniejszego protokołu. 
Godz. 9.00. 
 

Posiedzenie  
 
otworzył i obradom przewodniczył Pan Michał Pękala – Przewodniczący 
Komisji. 
 
W obecności 7 radnych jednogłośnie przyjęto do realizacji następujący 
porządek obrad: 
 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Plan robót drogowo mostowych na 2013 rok. 
3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
a) zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady na 2013 rok. 
b) przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego 

na lata 2013-2023, 
c) uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego na 2013 rok, 
d) udzielenia w 2013 roku przez Powiat Konecki poręczenia kredytu 

długoterminowego zaciąganego przez Zespół Opieki Zdrowotnej 
w Końskich, 

e) określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 
Powiatu Koneckiego w 2013 roku, 

f) zmiany Statutu Powiatu Koneckiego, 
g) zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego 

w Końskich,  
h) wyłączenia i zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego Nr 1 

w Końskich wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 
Nr 1 w Końskich, 

i) wyłączenia i zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego Nr 2 
w Końskich wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 
Nr 2 w Końskich. 

4. Sprawy różne. 
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Ad – 2. 
 
Pan Dyrektor Stanisław Mościński przedstawił plan robót drogowo 
mostowych na 2013 rok. 
 
Radny Krzysztof Obratański – zapytał w jakiej miejscowości  znajduje się 
przepust kamienny zaplanowany do remontu w ciągu drogi powiatowej 
Nr T0422.  
 
Dyrektor ZDP Stanisław Mościński – powiedział, że jest to przepust 
w miejscowości Brody przy stawie na rzece Wąglance.  
 
Radny Krzysztof Wojcierowski – zapytał, czy planowane jest dokończenie 
drogi za Niekłaniem rozpoczętej w ubiegłym roku. 
 
Dyrektor ZDP Stanisław Mościński – odpowiedział, że na chwilę obecną 
powyższe zadanie nie jest planowane do realizacji ze środków własnych 
powiatu, natomiast jest podpisane porozumienie w ramach „Ziemi Odrowążów” 
dotyczące realizacji modernizacji i przebudowy dróg łączących powiaty 
w ramach którego mogą być zrealizowane niektóre zadania. 
 
Radny Marian Gąszcz – zapytał, jakiej długości jest most w miejscowości 
Jacentów ujęty w palnie remontów.  
 
Dyrektor ZDP Stanisław Mościński – powiedział, że długość mostu wynosi 
4,5 metra w którym musi nastąpić całkowita wymiana konstrukcji nośnej oraz 
przejazdowej. 
 
Radny Marian Gąszcz – powiedział, że planowana kwota na powyższe zadanie 
jest zbyt wysoka. 
 
Dyrektor ZDP Stanisław Mościński – poinformował, że zadanie zaplanowane 
jest w oparciu o ceny jednostkowe materiałów z lat ubiegłych, natomiast 
w procedurze przetargowej planowana kwota może ulec zmianie. Dodał 
również, że cena drewna w ostatnim czasie radykalnie wzrosła.  
 
Przewodniczący Komisji Michał Pękala – zapytał co się stanie z zadaniami 
drogowymi jeżeli powiat nie otrzyma dotacji z budżetu państwa. 
 
Dyrektor ZDP Stanisław Mościński – powiedział, że w takiej sytuacji będą 
realizowane inne zadania drogowe w okrojonym zakresie bez udziału środków 
z budżetu państwa. 
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Przewodniczący Komisji Michał Pękala – zapytał, dlaczego Zarząd Powiatu 
nie uwzględnił zadań na kwotę 500 tys. zł. na terenie Gminy Radoszyce zgodnie 
z deklaracjami jakie zostały złożone. 
 
Rady Marian Król – zapytał również o kwotę 150 tys. zł. zadeklarowaną przez 
Gminę Słupia, która również nie została uwzględniona w wykazie. 
 
Starosta Bogdan Soboń – powiedział, że środki na drogi są ograniczone 
w związku z pomocą dla szpitala, która nadwyrężyła możliwości finansowe 
powiatu. Nadmienił, że kilka gmin złożyło deklaracje współfinansowania zadań 
drogowych, które prawdopodobnie w drugim półroczu wzorem lat ubiegłych 
z niektórymi gminami będą realizowane. Natomiast jakie to będą zadania 
na dzień dzisiejszy trudno jest powiedzieć.  
 
Rada Helena Obara – powiedziała, że na dzień dzisiejszy powinny zostać 
określone zadania inwestycyjne jakie będą realizowane w roku bieżącym oraz 
kwoty finansowania przez poszczególne jednostki.  
 
Radny Krzysztof Obratański – powiedział, że budżet jest w trakcie całego 
roku nowelizowany i pozostawienie sprawy w tej postaci jest najlepszym 
rozwiązaniem.  
 
Radna Helena Obara – stwierdziła, że są rozbieżności pomiędzy kwotami 
wykazanymi w planie robót drogowo mostowych i budżecie z przeznaczeniem 
na poszczególne zadania. 
 
Dyrektor ZDP Stanisław Mościński – poinformował, że plan został 
sporządzony na podstawie uchwał na etapie składania wniosków 
o dofinansowanie i kosztorysów inwestorskich. 
 
Radny Marian Król  – powiedział, że Gmina Słupia deklarowaną kwotę 
w wysokości 150 tys. zł. zaplanowała w budżecie na 2013 rok z przeznaczeniem 
na inwestycje drogowe i chciałby, żeby  chociaż mały odcinek drogi został 
wykonany.   
 
Starosta Bogdan Soboń – powiedział, że procedury w sprawie przebudowy 
dróg lokalnych są takie same jak w poprzednich latach oraz ponownie 
potwierdził, że w drugiej połowie roku deklaracje gmin będą brane pod uwagę 
w celu wykonania inwestycji drogowych. 
 
Radny Krzysztof Obratański – zaapelował do Dyrektora ZDP Pana Stanisława 
Mościńskiego o  przygotowanie pod względem formalno – prawnym 
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możliwości realizacji takich zadań, które wynikają  z deklaracji gmin i które 
byłyby możliwe do realizacji w przypadku wolnych środków. 
  
Przewodniczący Komisji Michał Pękala – zwrócił się do Dyrektora 
S. Mościńskiego o podanie, które gminy złożyły deklarację współfinansowania 
inwestycji drogowych w celu realizacji w pierwszej kolejności zadań tam gdzie 
jest deklaracja gminy. 
 
Dyrektor ZDP Stanisław Mościński – poinformował, że Gmina Stąporków 
złożyła deklaracje na kwotę 700 tys. zł. na dwie drogi w Krasnej oraz Mokra-
Błotnica, Gmina Radoszyce  złożyła deklarację  w wysokości 300 tys. zł., 
Gmina Końskie na kwotę 800 tys. zł. na przebudowę dwóch chodników 
przy ul. Zachodniej w Końskich oraz w Dziebałtowie, Gmina Słupia 150 tys. zł., 
Gmina Gowarczów zadeklarowała kwotę na przebudowę drogi w ramach 
programu „Schetynówka”. Natomiast w sytuacji kiedy nie dojdzie do skutku 
ta inwestycja istnieje możliwość przeznaczenia deklarowanych środków 
na realizację tej samej drogi tylko w okrojonym zakresie. 
 
Radny Kazimierz Pasterczyk – zapytał, czy droga Mokra-Duraczów jest drogą 
powiatową? 
 
Dyrektor ZDP Stanisław Mościński – poinformował, że droga Mokra-
Duraczów-Błotnica jest drogą powiatową. 
 
Radny Krzysztof Obratański – powiedział, że deklaracje gmin są bardzo 
ważne, a szczególnie w tak trudnym okresie. Stwierdził, że jest to potencjał 
do wykorzystania bo jest to sprawa inwestycyjna majątku powiatu. Dodał, 
że istnieje również możliwość wykorzystania tych deklaracji do przygotowania 
inwestycji realizowanych w przyszłym roku, natomiast w tym roku 
na podstawie złożonych deklaracji należy przygotować odpowiednią 
dokumentację.   
 
Przewodniczący Komisji Michał Pękala – powiedział, że od kilku miesięcy 
mówi na temat wydatków majątkowych pod kątem projektów, 
aby wygospodarować w budżecie kwotę z przeznaczeniem na projekty, których 
koszt będzie traktowany jako wydatek majątkowy. Dodał, że Zarząd w tym 
kierunku się zablokował.  
 
Radny Krzysztof Obratański – powiedział, że na chwilę obecną wystąpiła 
nowa sytuacja związana z deklaracjami gmin, które są daleko idące jeżeli chodzi 
o kwestie finansowe i jeżeli w tym roku nie można pewnych rzeczy zrobić 
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to należałoby wyjść naprzeciw tym deklaracjom i przygotować wspólnie 
z gminami porozumienia dotyczące przyszłego roku, które upoważniały by   
w tym roku zlecić przygotowanie dokumentacji.  
 
Dyrektor ZDP Stanisław Mościński – poinformował, że deklaracje gmin 
nie są na zadania wymagające dokumentacji pozwolenia na budowę, a jedynie 
zgłoszenie. Dodał, że dokumentacja jest ważna 3 lata i zlecenie wykonania 
dokumentacji wiąże się z poniesieniem kosztów w wysokości ok. 100 – 
150 tys. zł.  
 
Przewodniczący Komisji Michał Pękala – powiedział, że proponując takie 
rozwiązanie chcieli ułatwić pracę Pani Skarbnik ponieważ, posiadając pełną 
dokumentację byłby to wydatek majątkowy. Dodał, że po złożeniu przez gminę 
deklaracji odnośnie inwestycji powinny być przeprowadzone rozmowy celem 
umieszczenia odpowiednich kwot z deklaracji w budżecie. 
 
Starosta Bogdan Soboń – powiedział, że trudno jest podjąć decyzję  czy robić 
dokumentację czy nie ponieważ na chwilę obecną nie wiadomo czy powiat 
będzie w stanie wykonać tą czy też inną inwestycję. Dodał, że wykonana została 
dokumentacja na drogę w Odrowążu i na chwilę obecną brakuje środków na jej 
realizację.  
 
Radny Krzysztof Obratański – powiedział, że decyzje odnośnie zlecenia 
wykonania dokumentacji powinny być poprzedzone porozumieniami 
z gminami, które byłyby wiążące. 
 
Przewodniczący Komisji Michał Pękala – powiedział, że trzeba pamiętać 
o środkach do pozyskania, które nie jest łatwo zdobyć ponieważ 
są uwarunkowane  pewnymi kryteriami i wymagają pozwolenia na budowę. 
Zaproponował, aby przygotować kilka projektów pod kontem pozyskania 
środków w 2014 roku. 
 
Radny Krzysztof Wojcierowski – zaapelował o zajęcie przez aklamację 
stanowiska Komisji w sprawie przeznaczenia wygospodarowanych  w ciągu 
roku wolnych środków w pierwszej kolejności na przebudowę drogi w Gminie 
Słupia Konecka. 
 
Radni nie wnosili sprzeciwu w sprawie apelu radnego Krzysztofa 
Wojcierowskiego. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono.  
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Komisja zaopiniowała plan robót drogowo mostowych pozytywnie przy 4 
głosach za, 1 głosie przeciw i 5 głosach wstrzymującym się.  
 
Ad 3 a. 
 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady 
na 2013 rok przedstawił Przewodniczący Komisji Pan Michał Pękala. 
 
Dyskusji nie prowadzono.  
 

Komisja zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały jednogłośnie 
pozytywnie bez uwag i zastrzeżeń. 

 

Ad 3 b, c,d. 
 
Projekt uchwały w sprawie:  

• przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 
2013- 2023,  

• uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego na 2013 rok, 
• udzielenia w 2013 roku przez Powiat Konecki poręczenia kredytu 

długoterminowego zaciąganego przez Zespół Opieki Zdrowotnej 
w Końskich, 

przedstawiła Skarbnik Pani Edyta Drążkiewicz.  
 

W dyskusji dot. WPF i budżetu głos zabrali: 
 
Radna Helena Obara – zapytała,  z czego wynikają rozbieżności w dwóch 
dokumentach dotyczących zadań inwestycyjnych na drogach pomiędzy kwotami 
podanymi w palnie budżetu a planem robót drogowo-mostowych. 
 
Skarbnik  Edyta Drążkiewicz – powiedziała, że kwoty odnośnie zadań 
drogowych są ujęte zgodnie z uchwałami Rady. Dodała, że wyjaśni z Panem 
Dyrektorem Mościńskim zaistniałe różnice.   
 
Radny Krzysztof Obratański – zwrócił się z prośbą o analizę możliwości 
zwiększenia różnicy pomiędzy dochodami, a wydatkami bieżącymi, która jest 
kluczowa dla przyszłości budżetu powiatu.  
 
Radny Marian Król –  zapytał, czego dotyczy kwota 50.000 zł. w dziale  
wydatków majątkowych  PINB. 
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Skarbnik  Edyta Drążkiewicz  - poinformowała, że dotyczy ona zakupu 
samochodu i jest to dotacja z budżetu państwa.  
 
Radny Marian Król  – zapytał, czego dotyczy kwota w dziale leśnictwo 
z przeznaczeniem na różne wydatki na rzecz osób prywatnych. 
 
Skarbnik  Edyta Drążkiewicz – poinformowała, że są to ekwiwalenty 
wypłacane za zalesienia. 
 
Przewodniczący Michała Pękala – złożył wnioski o przyjęcie do budżetu 
powiatu na 2013 rok zadań inwestycyjnych, które są kontynuacją złożonych 
wcześniej deklaracji przez gminy i nie uzyskały akceptacji Zarządu. 
 
1. Wniosek radnego Wiesława Skowrona dotyczący zadań na terenie Gminy 
Stąporków: 
 

• Dokończenia naprawy drogi powiatowej Nr 0450T poprzez ułożenie 
nowej nawierzchni bitumicznej na odcinku od skrzyżowania z drogą 
Nr 0449T do końca drogi Nr 0450T. Nadmienił, że Burmistrz Stąporkowa 
Pani Dorota Łukomska na piśmie złożyła deklarację współfinansowania 
kosztów remontu w/w drogi.     
• Wybudowania w 2013 roku chodnika przy drodze powiatowej Nr 0448T 
na ul. Partyzantów w Stąporkowie na odcinku ok 120m. Dodał, że w tej 
sprawie Burmistrz Stąporkowa Pani Dorota Łukomska jeszcze w 2012 roku 
złożyła deklarację współfinansowania tego zadania. 

 
2.  Wniosek Przewodniczącego Komisji Michała Pękali dotyczący zadań 

inwestycyjnych na terenie Gminy Radoszyce: 
 
• Remont drogi Nr 0413T w miejscowości Podlesie na odcinku 1300m. 
• Remont drogi Nr 0394T w miejscowości Jakimowice w kierunku Białego 
Ługu na odcinku 200m. 
• Remont drogi Nr 0414T w miejscowości Jacentów. 
• Budowa kanalizacji deszczowej w Radoszycach na odcinku 
ul. Krakowskiej. 
• Wykonanie projektu budowy chodnika i zatoki autobusowej 
w miejscowości Jacentów, Kłucko, Wilczkowice, Jakimowice, Grodzisko. 
 

Radny Krzysztof Obratański – powiedział, że złożone wnioski wymagają 
uzupełnienia o część finansową czyli wskazanie źródła finansowania. 
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Przewodniczący Michał Pękala – podtrzymał propozycję dotyczącą poddania 
pod głosowanie złożonych wniosków. 
 
Radny Marian Gąszcz – zwrócił się z prośbą do Pani Skarbnik o przekazanie 
informacji na temat wykonania planu udziałów  w podatku dochodowym. 
 
Skarbnik Edyta Dr ążkiewicz – powiedziała, że powyższą informację przekaże 
Panu Radnemu. 
 
Radny Marian Król  – powiedział, że obowiązkiem radnego składającego 
wniosek do budżetu dotyczący zwiększenia wydatków zobowiązany jest 
wskazać źródło finansowania. 
 
Radna Helena Obara – zaproponowała, aby złożone wnioski przekazać 
do Zarządu Powiatu. 
 
Radni podczas dyskusji wypracowali stanowisko dotyczące przekazania 
wszystkich wniosków do Zarządu Powiatu oraz w sprawie kolejności realizacji 
inwestycji drogowych w sytuacji wygospodarowania  w ciągu roku środków 
na terenie gmin, które zadeklarowały udział finansowy w pierwszej kolejności 
na inwestycje w Gminie Słupia Konecka, a następnie Radoszyce i Stąporków. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono.  
 
Przystąpiono do głosowania omówionych projektów uchwał. 
 

Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2013- 2023 
pozytywnie większością głosów przy 4 głosach za i 6 głosach wstrzymujących 
się. 
 

Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Koneckiego na 2013 rok  pozytywnie większością głosów 
przy  4 głosach za i 6 głosach wstrzymujących się. 
 

Dyskusji w sprawie udzielenia poręczenia kredytu zaciąganego przez ZOZ 
nie prowadzono. 

 

Komisja zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały dotyczący 
udzielenia w 2013 roku przez Powiat Konecki poręczenia kredytu 
długoterminowego zaciąganego przez Zespół Opieki Zdrowotnej w Końskich 
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jednogłośnie pozytywnie. 

Ad 3 e, h, i. 

Projekty uchwał w sprawie:  

• określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 
Powiatu Koneckiego w 2013 roku, 

• wyłączenia i zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego Nr 1 
w Końskich wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 
Nr 1 w Końskich, 

• wyłączenia i zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego Nr 2 
w Końskich wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 
Nr 2 w Końskich 

przedstawił Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia 
Pan Krzysztof Stachera 

 

W dyskusji dot. określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych 
na terenie Powiatu Koneckiego w 2013 roku głos zabrali:  

 

Radny Krzysztof Wojcierowski – zapytał, czy istnieje możliwość zwrócenia 
się z propozycją do właścicieli aptek na terenie Gminy Stąporków o pełnienie 
dyżurów nocnych. 

 

Naczelnik Krzysztof Stachera – poinformował, że zostały wysłane pisma, 
które zakończyły się niepowodzeniem. Dodał również, że na chwile obecną 
nie ma takiego narzędzia prawnego, które zmusza właścicieli aptek do pełnienia 
takich dyżurów. 

 
W dyskusji dot. wyłączenia i zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego 
Nr 1 w Końskich wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 
Nr 1 w Końskich, oraz wyłączenia i zamiaru likwidacji Technikum 
Uzupełniającego Nr 2 w Końskich wchodzącego w skład Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Końskich głos zabrali: 

 
Radna Helena Obara – zapytała, ile przybyło szkół prywatnych. 
 
Naczelnik Krzysztof Stachera – odpowiedział, że na terenie Powiatu przybył 
1 organ prowadzący. 
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Radny Krzysztof Obratański – zaproponował, aby przekazać do Komisji 
właściwej problem funkcjonowania szkół niepublicznych celem zajęcia 
stanowiska. 
Innej dyskusji nie prowadzono.  

 

Komisja zaopiniowała omawiane projekty uchwał jednogłośnie 
pozytywnie. 

 
 
Ad 3 f,g. 
 
Naczelnik Wydziału Organizacji i Informatyzacji Powiatu Pan Radosław 
Lachowski przedstawił projekty uchwał w sprawach: 
 

• zmiany Statutu Powiatu Koneckiego, 
• zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego 

w Końskich. 
 
W dyskusji dot. Statutu Powiatu głos zabrali: 
 
Radny Grzegorz Wąsik – zapytał, czym spowodowana jest zmiana dotycząca 
liczby członków Zarządu. 
 
Starosta Bogdan Soboń – poinformował, że jego zdaniem 3 – osobowy skład 
Zarządu jest zbyt mały biorąc pod uwagę dwóch członków zatrudnionych 
na podstawie umowy o pracę a co za tym idzie prawo do urlopu. Stwierdził, 
iż optymalnym rozwiązaniem jest 4 - osobowy skład Zarządu zapewniający 
dobre funkcjonowanie. 
  
Radny Marian Gąszcz – powiedział, że jego zdaniem Powiatowa Biblioteka 
Publiczna nie jest jednostką organizacyjną powiatu ponieważ jest ona Biblioteką 
Gminną. 
 
Starosta Bogdan Soboń  - poinformował, że jest ona Biblioteką Gminną 
natomiast w pewnym zakresie pełni funkcję Powiatowej Biblioteki Publicznej. 
Dodał również, że powyższa kwestia zostanie sprawdzona. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono. 
 
W dyskusji dot. zmiany Regulaminu Organizacyjnego głos zabrali: 
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Radna Helena Obara – poprosiła o wyjaśnienie kwestii przenoszenia zadań  
z jednego wydziału do drugiego pomimo tego że dany wydział nadal istnieje. 

 
Starosta Bogdan Soboń – poinformował, że poszczególne wydziały istnieją, 
a jedynie zakres ich kompetencji jest zmieniony. 
 

Przewodniczący Michała Pękala – zadał pytanie Panu Staroście czy zmiany 
w regulaminie spowodują zmiany w etatach. 
 
Starosta Bogdan Soboń -  poinformował, że wszystkie zmiany są podyktowane 
zaleceniami przeprowadzonego audytu. 
 
Przewodniczący Michała Pękala – zapytał czy zmiany będą wiązały się tylko 
z przesunięciami pomiędzy wydziałami i jakie będą konsekwencje tych zmian. 
 
Starosta Bogdan Soboń  - poinformował, że nie jest tajemnicą, że jest niewielki 
przerost zatrudnienia. Dodał, że w związku z powyższą sytuacją podjął 
niezwłoczne działania i za porozumieniem stron  jeden informatyk przeniesiony 
został do ŚODR w Modliszewicach, oraz wszystkie umowy z prac 
interwencyjnych i na czas określony zostaną rozwiązane z chwilą okresu na jaki 
zostały zawarte.  
 
Radna Helena Obara – zapytała, czy osoby zatrudnione na czas nieokreślony 
będą pracowały w takim wymiarze jak dotychczas. 

 
Starosta Bogdan Soboń – powiedział, że zwolnień pracowników zatrudnionych 
na stałe nie przewiduje, natomiast nie wykluczone są przesunięcia niektórych 
osób.  
 

Przewodniczący Michała Pękala –  zwrócił się z pytaniem do Pana Starosty 
w związku z przeniesieniem niektórych zadań do Wydziału Geodezji czy są 
przewidziane dodatkowe etaty w tym wydziale oraz w wydziale budownictwa, 
które mają wiele zadań do realizacji i wpływa bardzo duża ilość wniosków. 
 
Starosta Bogdan Soboń  - powiedział, że jeżeli chodzi o wydział geodezji 
to liczba etatów będzie dostosowana do potrzeb przedstawionych przez Panią 
Naczelnik Wydziału Geodezji. 
 
Radny Marian Gąszcz  - zwrócił się do Pana Starosty, że powiedział iż 
w marcu zostało stwierdzone, że jest przerost administracji w Starostwie 
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i właśnie jego obarcza się użyciem takiego stwierdzenia. Poinformował, że on 
powiedział, iż koszty administracji są wysokie, a nie że jest przerost 
administracji, którym został obarczony. Dodał, że jest różnica w kosztach jeżeli 
jeden pracownik zarabia 1700zł. brutto, a drugi 4500zł. brutto. 
 
Starosta Bogdan Soboń – powiedział, że audyt wykazał delikatny przerost 
zatrudnienia. Dodał, że jako kierownik tego urzędu czyni starania, aby zmienić 
obecną sytuację. 
 
Radny Krzysztof Obratański – zwrócił się o rozważenie możliwości 
wzmocnienia działu ZUD-u w Wydziale Geodezji, który jest jednym 
z najważniejszych związanym z rozwojem Powiatu. 
 
Przewodniczący Michała Pękala – odniósł się do kwestii przerostu 
zatrudnienia poruszanej na Komisji Rewizyjnej w marcu ubiegłego roku, gdzie 
mowa była o przeroście zatrudnienia w niektórych wydziałach. Podał przykład  
Powiatu Kieleckiego, który ma więcej gmin  niż Powiat Konecki i nie ma 
Wydziału Zarządzania Kryzysowego, a jedynie jednoosobowe stanowisko.   
 
Radny Marian Gąszcz – zapytał Pana Starostę jak będzie rozwiązana sprawa 
audytu wewnętrznego w związku z likwidacją tej komórki organizacyjnej. 
 
Starosta Bogdan Soboń – poinformował, że będzie to umowa zlecenie, 
zapytanie ofertowe i będą z tego tytułu oszczędności. Odniósł się również 
do wypowiedzi Przewodniczącego Komisji Michała Pękala, że nie ma idealnego 
schematu organizacyjnego instytucji jak i powiatu. Dodał, że ten schemat na 
chwilę obecną jest optymalny, co nie oznacza że za jakiś czas będzie trzeba 
go zmienić. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono. 
  

Komisja zaopiniowała omawiane projekty uchwał w sprawie  zmiany 
Statutu Powiatu Koneckiego, oraz zmiany Regulaminu Organizacyjnego 
Starostwa Powiatowego w Końskich pozytywnie większością głosów 
przy 4 głosach za i 6 głosach wstrzymujących się. 
 
Ad 4. 
 
Radny Kazimierz Pasterczyk – zwrócił się do Przewodniczącego Komisji, aby 
na kolejnych posiedzeniach Komisji panował porządek zgodnie z zasadą 
jak jedna osoba mówi reszta słucha. 
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Przewodniczący Michała Pękala – powiedział, że zakres obrad Komisji był 
bardzo szeroki i jednym z punktów był projekt budżetu powiatu oraz że trwała 
ona dosyć długo, ale dość intensywnie każdy z radnych przedstawił swoje racje. 
Dodał, że być może nie było odpowiedniego rygoru, ale  następnym razem się 
poprawi.  
 
Starosta Bogdan Soboń – zaprosił wszystkich radnych na Spotkanie 
Noworoczne do ZSP nr 1 w Końskich dnia 25 stycznia br. 
 
Innych spraw nie było. 
 
Materiały przedstawione na posiedzeniu Komisji Budżetu, Gospodarki 
i Rolnictwa stanowią załącznik do niniejszego protokołu .  

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 12.10. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował      
za uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia. 
 
 

Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
       Budżetu 
 
 
Iwona Cholewa               Michał Pękala 
 
 
 
 Końskie, dnia 23.01.2013r. 
 
 


